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Naar aanleiding van uw brief met schriftelijke vragen van 24 september 2020 kunnen wij u het volgende 
mededelen. 
Vraag 1. 
Er is door het college bij eerdere behandelingen van dit onderwerp de toezegging gedaan dat de 
financiële bijdrage van de gemeente Tynaarlo, voor het hele project niet meer dan €100.000,- zal 
bedragen. Nu wordt deze toezegging aan de kant geschoven en zal de gemeentelijke bijdrage 
substantieel hoger zijn. Waarom wordt afgeweken van de oorspronkelijke toezegging. Als we dit niet juist 
zien, wilt u dan zo vriendelijk zijn aan te geven wanneer er een ander besluit is genomen. 
 
Antwoord  
Het klopt dat de toezegging is gedaan dat de financiële bijdrage van de gemeente niet meer dan 
€100.000 zou bedragen, daarbij is steeds aangegeven dat alleen bij eventuele extra 
veiligheidsmaatregelen boven de norm en het optimaal aansluiten van onze eigen fietspaden het mogelijk 
is dat nog een aanvullend krediet nodig is in een latere fase. De huidige gevraagde extra bijdrage van 
€57.000 is geen uitzetting van de begroting maar wordt gedekt binnen de begroting uit al beschikbaar 
gestelde middelen. 
 
De kosten kunnen gedekt worden vanuit het wegonderhoudsbudget. Uit de weginspecties en onze 
beheersystematiek blijkt dat er onderhoud moet plaatsvinden aan de Watermolendijk. De netto bijdrage 
van € 57.500,- is wel iets hoger dan het voorgeschreven onderhoud strikt genomen zou kosten. Maar 
doordat er voor de omvorming van de Watermolendijk naar een fietsstraat een nieuwe deklaag wordt 
aangebracht ontstaat er een robuustere maatregel wat resulteert in een langere levensduur wat de extra 
investering naar onze mening rechtvaardigt. 

 
Vraag 2. 
Verschillende keren is er aangegeven dat de raad de tracé keuze zal maken. In het voorliggende 
raadsvoorstel kan ik hier niets van terugvinden. Er wordt slechts voorgesteld om de variant Noord -
Willems kanaal te kiezen. Mocht het zo zijn dat het raadsvoorstel niet wordt aangenomen dan zal er een 
nieuw voorstel moeten komen. Het lijkt ons, derhalve, voorbarig nu reeds met de weg werkzaamheden 
een aanvang te nemen. 
 
 
Antwoord. 
De werkzaamheden tussen de Groningerweg en de sluis De Punt staan los van de variantenkeuze 
Vriezerbrug. Besluitvorming over de financiële bijdrage voor dit deel heeft op 25 juni 2019 
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plaatsgevonden. Het exacte begin- en eindpunt van dit traject is zodanig gekozen dat de variantenkeuze 
Vriezerbrug geen onnodige werkzaamheden of kosten geeft. 
 
In reactie op uw opmerkingen over het voorstel: 
De raad heeft de keuze uit meerdere varianten, maar mogelijk is de vorm waarin wij dit aan u voorleggen 
anders dan u verwacht. Wij hebben de mogelijke 4 varianten benoemd. Twee varianten waren niet 
uitvoerbaar binnen de kaders. Waardoor we twee andere varianten hebben uitgewerkt. Daarvan heeft 1 
onze voorkeur namelijk de Noord-Willemskanaal variant. Dit omdat deze variant de laagste gemeentelijke 
bijdrage heeft, de kortste variant is en de minste belemmeringen geeft voor de huidige en eventuele 
toekomstige ontwikkelingen bij Vriezerbrug. 
 
Wij verwachten u met bovenstaande voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
  

mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen
gemeentesecretaris burgemeester

  
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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---- Oorspronkelijk bericht----
Van: Pieters Tynaarlo \mailto: gezinus@pieterstvnaarlo.nl1 
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 06:44 
Aan: Griffie <griffie@tynaarlo.nl>
Onderwerp: doorfietsroute

Beste Griffie,

In de bijlage een aantal vragen aan het college, 

willen jullie deze op de gebmikelijk wijze doorzetten.

Mogelijk zijn er vragen aan het college twee keer ingediend, dit is niet de bedoeling geweest.

Met vriéndelijke groet,

G. Pieters 
Exportweg 12 
9482 WP Tynaarlo 
0654675798



VVD Fractie Tynaario 
Fractie secretariaat 
p/a Schipborgerweg 7 
9471 PN Zuidlaren

Schriftelijke vragen ingediend door de VVD fractie

Datum: 24-09-2020
Onderwerp: doorfietsroute

Aan het college van B en W 
Gemeente Tynaario 
Kornoeljeplein 1 
9481 AWVries

Door de VVD fractie zijn een aantal technische vragen gesteld. De beantwoording is dusdanig dat de 
VVD fractie de volgende vragen aan het college wil stellen:

1. Er is door het college bij eerdere behandelingen van dit onderwerp de toezegging gedaan dat 
de financiële bijdrage van de gemeente Tynaario, voor het hele project niet meer dan 
€100.000.00 zal bedragen. Nu wordt deze toezegging aan de kant geschoven en zal de 
gemeentelijke bijdrage substantieel hoger zijn. Waarom wordt afgeweken van de 
oorspronkelijke toezegging. Als we dit niet juist zien, wilt u dan zo vriendelijk zijn aan te geven 
wanneer er een ander besluit is genomen.

2. Verschillende keren is er aangegeven dat de raad de tracé keuze zal maken. In het 
voorliggende raadsvoorstel kan ik hier niets van terugvinden. Er wordt slechts voorgesteld om 
de variant Noord -Willems kanaal te kiezen. Mocht het zo zijn dat het raadsvoorstel niet wordt 
aangenomen dan zal er een nieuw voorstel moeten komen. Het lijkt ons, derhalve, voorbarig 
nu reeds met de weg werkzaamheden een aanvang te nemen.

Met vriendelijke groet, 

Gezinus Pieters


